
HSL-liikenne Vantaalla ikäihmisten näkökulmasta

VD/7256/05.04.00/2016

HSL- liikenne Vantaalla ei toimi optimaalisesti ikäihmisten näkökulmasta. Varsinkin syrjäseuduilla 
linja-autopysäkit ovat kaukana ja linja-autojen ajovälit ovat usein pitkiä. 

Vanhusneuvosto 5.9.2015

Esitys
Kutsutaan HSL:n joukkoliikennesuunnitteluosaston johtaja Tero Anttila 17.10 vanhusneuvoston 
kokoukseen. Sitä ennen vanhusneuvoston jäsenet listaavat nykyisen HSL –liikenteen epäkohdat, 
kehittämisaihiot  ja muutosehdotukset ja lähettävät nämä vanhusneuvoston sihteerille, joka lähettää 
ne edelleen Tero Anttilalle  17.10 kokouksen Vantaan joukkoliikennekeskustelun pohjaksi.

Päätös:
Kutsutaan HSL:n joukkoliikennesuunnitteluosaston johtaja Tero Anttila 17.10 vanhusneuvoston 
kokoukseen. Vanhusneuvoston jäsenet lähettävät Outi Iharvaaralle 1.10 mennessä omat huomionsa 
nykyisen HSL- liikenteen toimivuudesta (esim. kutsubussit), epäkohdista ja kehittämistoiveista. Outi 
Iharvaara lähettää näistä yhteenvedon Tero Anttilalle ennen kokousta keskustelun pohjaksi.


